



Date: 31 July 2024
Ref: 10 / 10 / 520 / 2024

التاريخ: 31 يوليو 2024
الإشارة: 2024 / 520 / 10 / 10

To: Chief Executive Officer
Boursa Kuwait

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم
بورصة الكويت

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

KFH Group Voluntary Withdrawal from the Malaysian Market

انسحاب اختياري لمجموعة بيتك من السوق الماليزي

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Chapter 4 of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

- Following a strategic review, Kuwait Finance House Group ("KFH Group") has decided to voluntarily withdraw from the Malaysian market and wind down its Malaysian subsidiary, Kuwait Finance House (Malaysia) Berhad ("KFHMB"), in line with KFH Group's international business strategy to focus and expand in regional markets (GCC and Middle East).
- As part of this decision, KFHMB is also evaluating the potential sale of certain portfolio segments to prospective buyer(s), subject to regulatory approvals.
- While there is no immediate impact on our clients in Malaysia, we would like to assure our clients and other stakeholders that KFHMB is fully committed to preserving their interests and we will ensure a smooth, transparent and seamless transition with minimal impact to all stakeholders (including clients, employees, and business partners).
- KFH Group acknowledges the valued relationships it has with all stakeholders in Malaysia. Further, KFHMB will always keep all relevant parties updated on material matters.
- This decision has no impact on KFH Group's commitment to its other businesses and markets.
- The provisions that could result from the voluntary wind down of KFHMB have no material impact on KFH Group's financial position.

Attached is Appendix (10) 'Disclosure of Material Information'. A copy of the same has been submitted to Capital Markets Authority and Bahrain Bourse.

Best Regards,

Abdulwahab Issa Al-Rushood
Acting Group Chief Executive Officer



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي (بيتك) على الالتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية)، يفيد بيتك بما يلي:

- قررت مجموعة بيت التمويل الكويتي (مجموعة بيتك). بعد أعمال المراجعة الاستراتيجية، الخروج الاختياري من السوق الماليزي والتصفية الاختيارية لشركتها التابعة في ماليزيا، بيت التمويل الكويتي (ماليزيا) بيرهاد (بيتك - ماليزيا)، بما يتماشى مع استراتيجية الأعمال الدولية لمجموعة بيتك وذلك للتركيز والتوسع في الأسواق الإقليمية (الخليجية والشرق الأوسط).
- وعلى ضوء هذا القرار، يقوم بيتك - ماليزيا أيضاً بتقييم البيع المحتمل لبعض شرائح محفظة أعماله إلى مشترٍ (مشتريين) مرتقبين، رهناً بالحصول على الموافقات الرقابية.
- وعلى الرغم من عدم وجود تأثير فوري على عملائنا في ماليزيا، نود أن نؤكد للعملاء وأصحاب المصلحة الآخرين أن بيتك - ماليزيا ملتزم تماماً بالحفاظ على مصالحهم، وسنضمن انتقالاً سلساً وشفافاً وبأقل قدر من التأثير لجميع أصحاب المصلحة (بما في ذلك العملاء والموظفين وشركاء الأعمال).
- وتتمتع مجموعة بيتك العلاقات القيمة التي تربطها بجميع أصحاب المصلحة في ماليزيا، هذا وسيضمن بيتك - ماليزيا أنه سيُبقي جميع الأطراف ذوي الصلة على اطلاع دائم بالأمور الجوهرية.
- هذا القرار ليس له أي تأثير على التزام مجموعة بيتك تجاه أعمالها وأسواقها الأخرى.
- إن المخصصات التي قد تنجم عن التصفية الاختيارية لبيتك - ماليزيا، لا تمثل أثراً جوهرياً على المركز المالي لمجموعة بيتك.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" وفقاً للملحق رقم (10). هذا وقد تم تزويد كل من السادة / هيئة أسواق المال والسادة / بورصة البحرين بنسخة منه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود
الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف

31 July 2024

31 يوليو 2024

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (10)

ملحق رقم (10)

Disclosure of Material Information Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

KFH Group Voluntary Withdrawal from the Malaysian Market

انسحاب اختياري لمجموعة بيتك من السوق الماليزي

Disclosure of Material Information

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	Listed Company
31 July 2024	Kuwait Finance House (KFH)

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	31 يوليو 2024

Disclosure Title
KFH Group Voluntary Withdrawal from the Malaysian Market

عنوان الإفصاح
انسحاب اختياري لمجموعة بيتك من السوق الماليزي

Material Information
<ul style="list-style-type: none"> Following a strategic review, Kuwait Finance House Group ("KFH Group") has decided to voluntarily withdraw from the Malaysian market and wind down its Malaysian subsidiary, Kuwait Finance House (Malaysia) Berhad ("KFHMB"), in line with KFH Group's international business strategy to focus and expand in regional markets (GCC and Middle East). As part of this decision, KFHMB is also evaluating the potential sale of certain portfolio segments to prospective buyer(s), subject to regulatory approvals. While there is no immediate impact on our clients in Malaysia, we would like to assure our clients and other stakeholders that KFHMB is fully committed to preserving their interests and we will ensure a smooth, transparent and seamless transition with minimal impact to all stakeholders (including clients, employees, and business partners). KFH Group acknowledges the valued relationships it has with all stakeholders in Malaysia. Further, KFHMB will always keep all relevant parties updated on material matters. This decision has no impact on KFH Group's commitment to its other businesses and markets.

المعلومة الجوهرية
<ul style="list-style-type: none"> قررت مجموعة بيت التمويل الكويتي (مجموعة بيتك)، بعد أعمال المراجعة الاستراتيجية، الخروج الاختياري من السوق الماليزي والتصفية الاختيارية لشركتها التابعة في ماليزيا، بيت التمويل الكويتي (ماليزيا) بيرهاد (بيتك - ماليزيا)، بما يتماشى مع استراتيجية الأعمال الدولية لمجموعة بيتك وذلك للتركيز والتوسع في الأسواق الإقليمية (الخليجية والشرق الأوسط). وعلى ضوء هذا القرار، يقوم بيتك - ماليزيا أيضاً بتقييم البيع المحتمل لبعض شرائح محفظة أعماله إلى مشترٍ (مشترين) مرتقبين، رهناً بالحصول على الموافقات الرقابية. وعلى الرغم من عدم وجود تأثير فوري على عملائنا في ماليزيا، نود أن نؤكد للعملاء وأصحاب المصلحة الآخرين أن بيتك - ماليزيا ملتزم تماماً بالحفاظ على مصالحهم، وسنضمن انتقالاً سلساً وشفافاً وبأقل قدر من التأثير لجميع أصحاب المصلحة (بما في ذلك العملاء والموظفين وشركاء الأعمال). وتثمن مجموعة بيتك العلاقات القيّمة التي تربطها بجميع أصحاب المصلحة في ماليزيا، هذا وسيضمن بيتك - ماليزيا أنه سيُبقي جميع الأطراف ذوي الصلة على اطلاع دائم بالأمور الجوهرية. هذا القرار ليس له أي تأثير على التزام مجموعة بيتك تجاه أعمالها وأسواقها الأخرى.

Effect of the Material Information on the Company's Financial Position
<ul style="list-style-type: none"> The provisions that could result from the voluntary wind down of KFHMB have no material impact on KFH Group's financial position.

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
<ul style="list-style-type: none"> إن المخصصات التي قد تنجم عن التصفية الاختيارية لبيتك - ماليزيا، لا تمثل أثراً جوهرياً على المركز المالي لمجموعة بيتك.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

MA